
Dag zomer, welkom herfst!

Dag Diepenbekenaar

Het is weer voorbij die mooie zomer. 
Hopelijk heeft u kunnen genieten van 
de mooie dingen des levens. Onder-
tussen zitten we alweer in de ratrace 
van elke dag en vliegt de tijd voorbij.

Voor velen was 1 september een 
nieuw begin, een nieuwe uitdaging. 
N-VA Diepenbeek gaat ook een jaar 
vol uitdagingen tegemoet. Binnen 12 
maanden wordt u weer verwacht aan 
de Provinciale school om uw stem uit 
te brengen! 

Voor het zover is, wordt er nog hard 
gewerkt. In de komende maanden 
willen we bij zoveel mogelijk mensen 
luisteren naar hun noden, ideeën en 
bezorgdheden. We willen weten wat  
er leeft bij de Diepenbekenaar. En we 
zullen meer in het straatbeeld aan-
wezig zijn. Spreek ons aan, we luisteren 
graag naar u.

Hopelijk tot snel!

Liesbeth 
Steegmans
Ondervoorzitter

Bevraging verkiezingen 2024
In januari 2023 lanceerde N-VA Diepenbeek voor het eerst een vragenlijst ter voor-
bereiding van de verkiezingen van 2024. Nu, bijna een jaar later, is het de hoogste 
tijd om het met onze voorzitter Jordy Boons te hebben over de eerste antwoorden.

Laten we starten met het positieve: wat loopt goed in Diepenbeek?

Jordy: “Er werd de laatste jaren serieus geïnvesteerd om het werken en wonen in onze 
gemeente nog aangenamer te maken. En dat is veel Diepenbekenaren niet ontgaan. 
Velen weten de aandacht voor groen bij het verwezenlijken van nieuwe projecten te 
appreciëren. Daarnaast is er ook veel tevredenheid over de realisatie van het nieuwe 
voetbalcomplex.”

Natuurlijk loopt helaas niet alles goed en is er altijd ruimte voor verbetering?

Jordy:  “Inderdaad. Dat is ook de reden waarom we onze vragen aan de Diepenbeke-
naar voorleggen. Als politieke partij leren we er bijzonder veel uit. Zo stellen we vast dat 
veel inwoners van verschillende leeftijdscategorieën nood hebben aan meer ontmoe-
tingsplaatsen voor een gezellige babbel. Volgens velen dringt een herwaardering van 
ons Marktplein zich op. Het is met dergelijke input dat we aan de slag gaan.”

Er waren ook enkele onderwerpen die ondertussen al aangepakt werden?

Jordy: “Zeker, verkeersveiligheid is daar een goed voorbeeld van. Veel Diepenbekena-
ren voelen zich als fietser of voetganger onveilig in ons centrum. De snelheid is vaak 
een boosdoener. Intussen is het proefproject centrumvisie met extra aandacht voor de 
zwakke weggebruiker in voegen. Dat wordt binnenkort geëvalueerd. Is het werk daar-
mee af? Nee, natuurlijk niet. Veel inwoners gaven ook aan dat de staat van de fiets- en 
voetpaden op sommige plaatsen ondermaats is. Dat moeten we zeker meenemen.”

Wilt u graag nog een aantal onderwerpen toevoegen aan onze lijst? Bent u het 
niet eens met deze antwoorden? Of wilt u één of meerdere van bovenstaande 
thema’s benadrukken? Niet getreurd, u kan nog steeds onze vragenlijst 
invullen via de QR-code. Of stuur een mail naar diepenbeek@n-va.be.

Zaterdag 11 november 2023
Vanaf 9.30 uur
GC De Plak, Servaasplein 14

Volwassenen: 18 euro, kids 6-12 jaar: 10 euro, jonger dan 6 jaar: gratis. 

Inschrijven via onze bestuursleden, de QR-code of
via katrien.verrees@n-va.be.

BRUNCH
N-VA Diepenbeek
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Dit was ons Vlaams Feest op 11 juliTerugblik

Het voorbije jaar verwelkomden we twee nieuwe 
bestuursleden: Gulcin en Edhem. 

GULCIN is een 26-jarige spring-in-‘t-veld en woont 
sinds enkele maanden in de Nieuwstraat. Ze is erg 
gedreven en we zijn heel blij met haar inzet tijdens 
onze activiteiten. Gulcin neemt de sociale media van 
onze afdeling voor haar rekening. Hou daarom onze 
pagina’s goed in de gaten. Bedankt, Gulcin!

EDHEM is 25 jaar en verhuisde niet zo lang geleden 
van Genk naar Diepenbeek (Kanaalstraat). In Genk 
maakte hij ook deel uit van de N-VA-familie waar-
door de overstap naar ons bestuur voor hem logisch 
was. Een kleine anekdote: wist je dat Edhem onze 
huis-aan-huisbladen van april zelfs ’s nachts ging 
rondbrengen omdat hij anders de deadline niet zou 
halen? Van motivatie gesproken! Bedankt, Edhem!

Bestuursleden in de kijker:

Gulcin Kaya en Edhem Avci

Ook deze maand blikken onze raadsleden terug op enkele belangrijke verwezenlijkingen van het gemeentebestuur. Intern overleg 
binnen ons bestuur, vergaderingen met de bevoegde instanties en diensten, besprekingen over de partijgrenzen heen … het is 
allemaal nodig om elke dag een stap dichter bij die 19.000 blije Diepenbekenaren te komen. We werken verder aan een mooier, 
groener, lee� aarder  …  Diepenbeek.

Wandelen en fietsen in 
Diepenbeek
“Diepenbeek krijgt 18 kilometer nieuwe 
wandelpaden. Die gaan deel uitmaken van 
het wandelknooppuntnetwerk De Wijers. Zo 
kunnen bestaande wandelingen met elkaar 
verbonden worden. Ook de wandelpaden op 
de campus zullen verder ontwikkeld worden. 
Daarnaast voorzien we aan de Dautenweyers 
en de Maten picknickbanken, fi etsbeugels en 
infoborden. Maar ook de fi etsers worden ver-
wend: we zijn volop bezig met de aanleg van 
nieuwe fi etspaden en fi etssuggestiestro-
ken. Er komt zelfs een fi etstunnel onder de 
Havenlaan voor de nieuwe fi etssnelweg langs 
het Albertkanaal. Ik 
hoop u binnenkort 
eens tegen te komen, 
te voet of op de fi ets!”

Nancy Kwanten
Gemeenteraadslid

Chapeau voor Jan Bynens!
“Een druk besproken onderwerp in Diepenbeek was ongetwijfeld het 
nieuwe mobiliteitsplan. Hoe snel mag ik hier rijden? Mag ik deze straat in 
deze richting inrijden? Waarom werd dat veranderd? Het is maar een greep 
uit de vele vragen die de revue passeerden. En toegegeven, het vergt inder-
daad wat aanpassing. En het zal ongetwijfeld nog een tijdje duren vooraleer 
het plan helemaal ingeburgerd is.” 

“Anderzijds was de situatie vóór het plan ook allesbehalve perfect. Vooral 
aan de schoolpoorten was er ruimte voor verbetering en voor voetgangers 
en fi etsers waren er heel wat onveilige situaties. Je hebt dan twee keuzes: 
ofwel laat je het zoals het is – omdat iedereen het zo gewoon is – ofwel 
ga je op zoek naar oplossingen en pak je de dingen aan. Maar stilstaan is 
achteruitgaan. Daarom ben ik blij dat Jan zich samen met de specialisten 
engageerde om op zoek te gaan naar oplossingen. Daar is politieke moed 
voor nodig!”

“Wil dat zeggen dat het mobiliteitsplan in een vinger-
knip alle verkeersproblemen zal oplossen? Natuurlijk 
niet, er is altijd ruimte voor verbetering. Maar geef het 
een kans, ook al vergt het enige aanpassing. Wist u dat 
u uw opmerkingen kan doorgeven via diepenbeek.be/
bevraging-proefopstelling? Zeker doen!”

Jordy Boons
Gemeenteraadslid

#Wewerkenverder #Hetbestemoetnogkomen!

Investeringen voor 
Diepenbeekse scholen
 “1 september was voor velen een nieuw begin in een 
nieuwe school of nieuwe inrichting. N-VA Diepenbeek draagt 
onderwijs hoog in het vaandel. Met een N-VA-onderwijs-
minister doen we er alles aan om zoveel mogelijk middelen 
naar Diepenbeek te krijgen. Zo bouwen we letterlijk en 
fi guurlijk aan onze toekomst.”

“Wist u dat …
... 102.025 euro geïnvesteerd werd in het Vrij Basisonderwijs 
PAleiS?
... Vrije Basisschool Rooierheide 63.454,41 euro ontving voor 
het vervangen van het buitenschrijnwerk?
... de gemeente en provincie 125.000 euro investeerden in 
sportinfrastructuur voor de Provinciale school? Zo kan de 
school genieten van een verbeterde sportinfrastructuur voor 
haar leerlingen en heeft de gemeente een extra sporthal 
waarvan Diepenbeekse sportverenigingen gebruiken kunnen 
maken.”

Liesbeth 
Steegmans

Gemeenteraadslid

Naar een veilige gemeente voor alle 
weggebruikers
“Dat wij, N-VA Diepenbeek, het opnemen voor de kwetsbare weggebruiker blijkt uit de 
talrijke initiatieven die we de laatste tijd namen. Vooreerst hebben we ingezet op een 
volledig nieuwe verkeerssituatie in het centrum. De maximumsnelheid werd op 
veel plaatsen teruggebracht naar 30 kilometer per uur. Door die maatregel zullen er 
meer voertuigen gebruik maken van de omleidingsweg. De eerste resultaten zijn alvast 
bemoedigend. We hebben in de tweede week van september 12 procent minder auto’s 
geteld op de N2. Net voor de herfstvakantie zal er een eerste grote evaluatie gebeuren. 
En uiteraard sturen we bij waar dat nodig blijkt.” 
“Op de Havenlaan komt een wegversmalling zodat fi etsers en wandelaars die van 
Rooierheide komen op een veilige manier kunnen oversteken. Daarnaast legden we 
fi etssuggestiestroken aan op meerdere wegen op Rooierheide.” 
“We vinden dat de snelheid op sommige Diepenbeekse wegen 
nog steeds te hoog is. Voornamelijk in de Heidestraat en Alfons 
Jeurissenstraat. We streven ernaar om alle Diepenbekenaren 
(wandelaars, fi etsers, automobilisten …) een veilig gevoel te 
geven op de weg. Daarom moeten we de pijnpunten durven 
blootleggen en oplossingen bieden.”

    Jan Bynens
    Schepen

www.n-va.be/diepenbeekdiepenbeek@n-va.be



Alle onderwijshervormingen
zullen op termijn lonen

Onderwijskwaliteit is cruciaal voor onze welvaart. Maar net die onderwijskwaliteit staat al jaren onder druk.
Problemen werden jarenlang ontkend of weggewuifd. Daar brengen we nu verandering in. En dat kost 
tijd en veel hervormingen. Vlaams minister van Onderwijs Ben Weyts gaat die uitdaging resoluut aan. 

Meer leerkrachten
dankzij betere voorwaarden voor zij-instromers, snellere werkzekerheid voor starters, 
minder administratie, meer tijd en ruimte voor de echte kerntaak: lesgeven. 

Scholen en leerkrachten op de eerste plaats
met meer inspraak voor de klassenraad, en respect voor het oordeel van de leerkracht.

Vlaamse toetsen
meten voor het eerst de leerwinst van álle leerlingen.
Zo leggen we de lat hoger, te beginnen met Nederlands en Wiskunde.

Ambitieuze minimumdoelen
in het secundair onderwijs en straks ook in het basisonderwijs verhogen de onderwijskwaliteit.

Taalscreening bij kleuters ('koalatest')
helpt taalachterstand bij vijfjarigen tijdig te ontdekken én verhelpen.

Nederlands moet de voertaal zijn op de speelplaats 
en ook na schooltijd moeten kinderen in contact blijven komen met het Nederlands. 
Kinderen hebben meer kansen als ook hun ouders voluit kiezen voor het Nederlands.

Extra investeringen in schoolinfrastructuur
Een recordbedrag van 3 miljard euro voor gloednieuwe en vernieuwde scholen, 
nog eens 500 miljoen méér dan in de vorige regeerperiode.

Digisprong
zorgt voor een ongeziene investering in de digitalisering van ons onderwijs.

Zomerscholen
zijn intussen een gevestigde waarde voor leerlingen met leerachterstand, 
kansarme en anderstalige leerlingen.

De agenda van Ben Weyts

“Kwaliteitsvol onderwijs is 
  dé grondstof voor onze welvaart. 
  We doen grote hervormingen. 
  Die zullen op termijn lonen.”

Ben Weyts, Vlaams minister van Onderwijs

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd

als reclamedrukwerk.

‘Er is een kentering 

ingezet, we kunnen die 

alleen nog niet zien’ 

Pedagoog Pedro De Bruyckere 

in De Morgen (2/09/2023)


